
 

 
 

Poznań, 5 lutego 2020 r. 

 

Interpelacja 

ws. zwiększenia bezpieczeństwa pieszych na odcinku ul. Piątkowskiej w Poznaniu  

   

Szanowny Panie Prezydencie,  

 Jeden z mieszkańców zwrócił uwagę, iż jadąc ul. Piątkowską na odcinku od ul. 

Słowiańskiej do al. Solidarności znajdują się cztery przejścia dla pieszych bez sygnalizacji 

świetlnej, które nie są wystarczająco oświetlone i niezwykle trudno przy wieczornej jeździe 

dostrzec przechodniów. W związku z powyższym uprzejmie proszę o udzielenie informacji, czy 

możliwe jest podjęcie jakichkolwiek kroków przez Pana Prezydenta mających na celu poprawę 

bezpieczeństwa na wyżej wymienionym odcinku z przejściami dla pieszych.  

 

  

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


